



N31 **乘客通告** **NOTICE TO PASSENGERS**

路線 N31(往荃灣方向)增設機場至東涌分段收費

由 2013 年 5 月 1 日(星期三)起，路線 N31 往荃灣方向之班次將增設機場至東涌之分段收費，乘客來往「機場(地面運輸中心)」至「映灣園一期」的分段收費均為\$5.20。**所有乘搭往荃灣方向班次之乘客將改為於下車時才繳付車資，而往機場方向的收費安排則維持不變。**

Route N31 (Tsuen Wan Bound) **New Section Fare from Airport to Tung Chung**

With effect from 1 May 2013 (Wednesday), new section fare from Airport to Tung Chung will be introduced on Tsuen Wan bound departures of Routes N31. Passengers travelling between "Airport (Ground Transportation Centre)" and "Caribbean Coast Phase I" could enjoy the section fare of \$5.20. **All passengers taking Tsuen Wan Bound departures will pay the fare upon alighting while the payment arrangement of all Airport-bound passengers remains unchanged.**

此通告張貼日期
由 22-4-2013
至 31-5-2013
後 ~~存檔~~ 棄置

麥家榮 (代行)
龍運巴士有限公司
車務及客務部
襄理 (車務)

13 APR 2013



No. LW 04/21/13

龍運顧客服務專線 2261 2791
LW Customer Service Helpline
九巴顧客服務熱線 2745 4466
KMB Customer Service Hotline



乘客通告

NOTICE TO PASSENGERS

路線 N42 及 N42A(往東涌方向) 增設「暢連路」分段收費

由 2013 年 5 月 1 日(星期三)起，路線 N42 線及 N42A 線(往東涌方向)於「暢連路」的分段收費將為\$5.20。

Route N42 & N42A (Tung Chung Bound) New Section Fare at "Cheong Lin Road"

With effect from 1 May 2013 (Wednesday), new section fare will be introduced on all Tung Chung bound departures of routes N42 & N42A at "Cheong Lin Road". The section fare is \$5.20.

此通告張貼日期
由 22-4-2013
至 31-5-2013
後 ~~存檔~~ / 棄置

麥家榮 (代行)

龍運巴士有限公司
車務及客務部
襄理 (車務)

19 APR 2013



No. LW 05/20/13

龍運顧客服務專線 2261 2791
LW Customer Service Helpline
九巴顧客服務熱線 2745 4466
KMB Customer Service Hotline